
 
 
 
Vragen raadscommissie 14 april 2015 – agendapunt 7 – vragen D66 
 
 
D66 is voorstander van een eenvoudig en éénduidig welstandsbeleid. 
Hoe zijn de ervaringen in de gebieden waar geen welstandsadvies nodig is. 
Indien deze positief zijn, zou het ertoe kunnen leiden dat er geen welstandsadvies meer nodig is in 
de gehele gemeente? 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
  
J.C. Hoftijzer  
 
 


